
Informacja o zadaniach Wydziału Spraw Cudzoziemców  

Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie w 

tekście łatwym do czytania i zrozumienia  

 

Wydział Spraw Cudzoziemców jest w Krakowie na ulicy Przy 

Rondzie 6.   

Mamy miejsca obsługi klientów w innych miastach w Małopolsce w:  

• Nowym Sączu,  

• Tarnowie,    
 

Są one w delegaturach urzędu. Delegatura to inne miejsce obsługi 

klientów w Małopolsce niż Kraków, w której załatwisz sprawy 

prowadzone przez Wydział Spraw Cudzoziemców.   

 

Jeżeli chcesz zatrudnić cudzoziemca lub jesteś cudzoziemcem, który 

chce legalnie przebywać w Polsce, w Wydziale Spraw Cudzoziemców               

w Krakowie lub delegaturze w Nowym Sączu złożysz wniosek o 

potrzebne zezwolenie.   

U nas rozpatrywane są wnioski o:  

• zezwolenie na pobyt czasowy  

• zezwolenie na pobyt stały  

• zezwolenie na pobyt rezydenta długoterminowego w Polsce  

• zezwolenie na pracę cudzoziemca   

• przedłużenie zezwolenia na pracę cudzoziemca  

• wydanie lub wymianę karty pobytu  

• przedłużenie wizy  

• przedłużenie ruchu bezwizowego  

• przyznanie świadczenia pieniężnego dla posiadacza Karty 

Polaka  



• rejestrację pobytu obywatela Unii Europejskiej i członków 

rodziny  

• stały pobyt obywatela Unii Europejskiej i członków rodziny  

• wydanie zaproszenia dla cudzoziemca    

• wydanie polskiego dokumentu podróży, tymczasowego 

polskiego dokumentu podróży i polskiego dokumentu 

tożsamości.  

Dyrektorem Wydziału Spraw Cudzoziemców jest pan Adam Spyra. 

Możesz do nas zadzwonić lub napisać:   

• Telefon: 12 210 20 20.   

 

• Adres e-mail: sc@malopolska.uw.gov.pl  

Urząd jest otwarty: 

poniedziałek 7:00 - 18:00 

wtorek - piątek 7:30 - 15:30. 

Adres do korespondencji papierowej:  

Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie Wydział Spraw 

Cudzoziemców ul. Przy Rondzie 6  

31-156 Kraków  

 

Przydatne informacje i formularze znajdziesz na naszej stronie: 

www.infoopt.pl   
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